



## 舞工廠踢踏舞團 Dance Works

藝術總監 Artistic Director :  
彭丞佑 Rex PENG

聯絡人 Contact :  
郝嘉隆 Rice HAO

電話 Tel :  
+886-2-2822-1755

E-mail :  
dance.works@msa.hinet.net

網址 Website :  
<http://www.danceworks.com.tw>

團隊地址 Address :  
11287 臺北市北投區文林北路112號B1  
B1, No.112, Wenlin N. Rd., Beitou Dist., Taipei City  
11287, Taiwan (R.O.C.)

由幾位年輕舞者胼手胝足發跡，堅持以興味十足的美式踢踏舞踢出名堂。主張以「創意節奏」與「東方元素」的精彩製作，融合傳統表演再創新的踢踏舞，推廣踢踏藝術，並從臺灣出發，將創新饒富創意的臺灣踢踏舞在國際舞臺上發光，目前已成為臺灣頂尖專業的踢踏舞團。

The Dance Works (DW) was established in 2001 by a group of enthusiastic young dancers from Taiwan. The slogan of DW is 'Cultivate Taiwan with Oriental Culture'. DW presented unique and amazing productions not only in Taiwan, but also in many countries abroad. It has become well known in Taiwan for its talented and professional Tap Dancing skills.



《踢踏密碼》，陳德政攝 | Photo by CHEN, Der-Cheng



舞工廠踢踏舞團，陳德政攝 | Dance Works Photo by CHEN, Der-Cheng



舞工廠踢踏舞團，陳德政攝 | Dance Works Photo by CHEN, Der-Cheng



《異響+》，陳德政攝（2011） | Daydreamer+ Photo by CHEN, Der-Cheng

### 異響+ (2011)

將踢踏舞化身音符節奏，與世界樂器共譜奇特的異想音樂旅程，隨著繽紛狂放的電子聲響與光的色彩變化，馳騁在世界舞臺。從靈魂深處出發，藉由豐富的音樂與聲響，結合多種異國音樂風格、特殊的七拍音樂，帶給觀眾無限想像與感動。

### Daydreamer+ (2011)

Daydreamer+ transforms tap steps into music notes. Mixed with electronic sounds and colorful lights, the show records a daydreamer's musical journey with tap shoes and instruments. The choreographer, Rex PENG, wishes to immerse the audience in various kinds of exotic world music and sounds, taking the audience on a personal dream journey through tap dance.



《踢踏效應》，陳德政攝 | Photo by CHEN, Der-Cheng



《異響+》，陳德政攝（2011）  
| Daydreamer+ Photo by CHEN, Der-Cheng

臺灣舞工廠舞團將西方藝術的踢踏舞和中華武術的掃蕩腿融合在一起，創編出一套新穎的舞蹈語匯……舞工廠的表演者們盡情釋放了踢踏舞的魅力，同時確保了踢踏舞的風格。—香港星島日報

Dance Works dance troupe from Taiwan combines the western tap dance with Chinese kung-fu and creates a new art form of dancing...The dancers well expressed the charms of tap dancing yet keep its spirit and style in their performance. —Sing Tao Daily, Hong Kong

舞工廠舞團之表演充滿創意。顛覆了觀眾對於踢踏舞的一般印象，令人耳目一新……舞工廠舞團展現出卓越的藝術融合能力，其原創性與表演層次相當可貴。—世界多元文化藝術協會會長

Dance Works' performances are full of creativities, which gave the audiences a refreshing impression on tap dance. Dance Works shows its outstanding abilities to fuse various art forms in their productions. Its originality and performing art level are quite commendable. —President of the World Arts & Multi-Culture Inc